
G E R E D J A  K R I S T E N   P R O T E S T A N  M A L U K U 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering gehouden op zondag 11 juni 2017 in de Beth-Cherem 
Kerk te Oost-Souburg, aanvang 13.00 uur. 

Aanwezig : Mw. J.J. Latupasinalo-Usmany  ) 
   Mw. M.S. Matitaputty-Latuheru ) 
   Mw. S.F. Matitaputty   ) Lid Kerkenraad 
   Mw. T. de Queljoe-Latuheru  ) 
 
   Dhr. A.M. Latuheru   ) 
   Mw. L. de Queljoe   ) Lid Kerkbestuur 
 
   14 gemeenteleden 
 
Afwezig : Dhr. F. Dooms (met kennisgeving) 
   Mw. D. Patty (ziek) 
 

1. Opening 
 
Dhr. A.M. Latuheru heet de aanwezigen van harte welkom. Mevr. I. Matitaputty opent 
de vergadering met een gebed en mevr. S. Matitaputty leest voor uit Johannes 10 vers 
1-12. 

 
2. Mededelingen 

 
De heer en mevrouw L. Waisapy-Wattimena hebben zich voor deze vergadering 
afgemeld. 

 
3. Goedkeuring notulen vergadering 26 juni 2016 

 
 De notulen worden verder blad voor blad doorgenomen. Er zijn geen vragen en/of 
opmerkingen en de notulen worden goedgekeurd onder dankzegging aan 
 mevrouw L. de Queljoe voor het opstellen hiervan. 

 
4. Jaarverslag secretaris 2016 
 
 Het jaarverslag werd als bijlage bij de uitnodiging voor deze ALV gevoegd. Mevrouw 
 J. Latuheru vraagt wat er wordt bedoeld met betalende leden. Mevrouw L. de Queljoe 
 legt uit dat dit leden zijn die niet in onze kerk hun belijdenis hebben gedaan maar toch 
 lid zijn van onze kerk. Er zijn verder geen vragen en/of opmerkingen. Het verslag 
 wordt dan ook goedgekeurd onder dankzegging aan mevrouw L. de Queljoe voor het 
 opstellen hiervan. 

 
5. Financieel verslag 2016 

 
Omdat Mevrouw L. de Queljoe (tijdelijk) de werkzaamheden voor het secretariaat, 
naast de functie van penningmeester, moet combineren, helpt de heer J. de Jong haar 
met de het verwerken van de maandelijkse mutaties en het opmaken van het financieel 
verslag.  
Het verslag wordt door de heer J. de Jong toegelicht. De algemene kosten zijn dit jaar 
hoog omdat er veel kosten zijn gemaakt voor Vader en Mink advocaten i.v.m. de 
Beheerscommissie. De heer A. Latuheru ligt e.e.a. toe met betrekking tot de BC. 

 De heer K. Latuheru vraagt of er een begroting voor 2017 is gemaakt. De heer A. 
Latuheru legt uit dat wij dit jaar een pilot hebben ingevoerd om een begroting te 
maken en er mee te gaan werken. Vanaf 2018 is het de bedoeling dat de 
penningmeester dit gaat oppakken en gaat gebruiken. Tijdens de bestuurs-



/kerkenraadsvergadering zal de begroting als vaste agendapunt worden behandeld en 
eventueel worden bijgesteld. 
De heer M. Carbo geeft het bestuur en kerkenraad een compliment met hoe de 
financiën worden beheerd. Met betrekking tot de kerstpakketten vraagt hij of diegene 
die achterloopt met de kerkelijke bijdrage een kerstpakket krijgt. In principe wel. 
Besloten wordt om geen kerstpakket meer te geven aan diegene die langer dan 2 jaar 
achterloopt met de kerkelijke bijdrage. 

 Er zijn verder geen vragen en/of opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd met 
 dank aan mevrouw L. de Queljoe voor het opstellen hiervan. 
 

6. Benoeming kascommissie 
 
De kascontrole commissie, bestond dit jaar uit mevrouw A. Wood-Siwabessy en 
mevrouw C. van de Woestijne-Talahatu. Zij hebben de boeken gecontroleerd en een 
verklaring van goedkeuring ondertekend.  
  

 Mevrouw C. van de Woestijne-Talahatu blijft nog 1 jaar lid en als nieuw lid stelt de 
heer K. Latuheru zich beschikbaar.  
Dhr. Latuheru bedankt mevrouw mevrouw A. Wood-Siwabessy en mevrouw C. van 
de Woestijne-Talahatu voor het controleren van de boeken. 

 
7. Verkiezing Kerkbestuur 
 
 Dit jaar zijn er geen bestuursleden die reglementair aftreden.  
 Wel zijn we naarstig op zoek naar een penningmeester en/of secretaris. De heer J. de 
 Jong helpt tijdelijk als penningmeester totdat er nieuwe is gevonden.  
  
 
8. Verkiezing Kerkenraad 

 
  Dit jaar zijn er geen kerkenraadsleden die reglementair aftreden.  

In verband met gezondheidsredenen van mevrouw D. Patty en werk van de heer F. 
Dooms (vaak op zondag) is het noodzakelijk dat het kerkbestuur wordt uitgebreid. Wij 
blijven leden, vooral jongeren, benaderen.  
 

  
9. Contributie 

 
Er zijn nauwelijks grote achterstanden in de contributie. Diegene die een grote 
achterstand hebben daar zitten wij bovenop. 

 

10. Rondvraag 

Mevrouw M. de Jong-Talahtu: Het mannenkoor is uitgenodigd door ds. D. Janssens-
Sahertian om op 10 september in Antwerpen te komen zingen tijdens een dienst die zij 
voorgaat. Zij vraagt of dit vanuit de kerk geregeld kan worden. 
Dit zal in een bestuursvergadering verder worden besproken. 
Mevrouw C. van de Woestijne-Talahatu: De heer F. Dooms is namens onze kerk 
toegetreden tot de BC. Moet dit niet kenbaar worden gemaakt? Dit zal via het kerkblad 
worden meegedeeld. 
Mevrouw C. Waisapy-de Jong: Vraagt wie de eigenaar is van de (gekleurde) kleedjes 
op de tafel, kansel en doopfond. De heer A. Latuheru deelt mee dat de groene kleedjes 
voor alle 3 kerkgenootschappen zijn en de overige kleuren van onze kerk. 
De heer M. Carbo: Vindt dat het onderhoud van de kerk te wensen overlaat. Veel stof 
bij de blauwe palen, geen viltjes onder de stoelen, zittingen met vlekken en de vloeren 
niet goed schoongemaakt. Dit zal aan de BC worden doorgegeven. 



 
11. Datum volgende vergadering 

 
  In de maand juni 2018 na een dienst van 17.00 uur. 

 
12. Sluiting 

 
 De voorzitter een ieder voor zijn aanwezigheid en vraagt mevrouw J. Latupasinalo-
 Usmany de vergadering af te sluiten met een gebed. 

   
 

 
 
 

 
    
 
    


